



Date: 23/07/2024

To: The Market Operations and Monitoring Department

Qatar Exchange

Subject: GWC Disclosed about holding the investor relation conference on 25/7/2024 to discuss financial and operational performance

السادة/إدارة عمليات السوق والمراقبة بورصة قطر

الموضوع: شركة الخليج للمخازن تفصح عن عقد المؤتمر الهاتفي للمستثمرين في 2024/7/25 لناقشة الأداء المالي والتشغيلي

Dear Sir,

Reference to the above and as per QFMA's offering and listing of securities rulebooks.

Kindly note that GWC QPSC will hold its investor relation conference by conference call to discuss the financial results for the same period of 30 June 2024 on Thursday 25 July 2024 at 12:00 PM.

بعد التحية ،،

بالإشارة الى الموضوع أعلاه ونظام طرح وإدراج الأوراق المالية الصادر عن هيئة قطر للأسواق المالية.

يرجى التفضل بالعلم بإن شركة الخليج للمخازن (ش.م.ع.ق) ستعقد مؤتمر علاقات المستثمرين عبر الهاتف لمناقشة النتائج المالية للفترة المنتهية في 30 يونيو 2024 في يوم الخميس الموافق 25 يوليو 2024 في تمام الساعة 12:00 ظهراً.

Thanks & Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ..

Jap m

ميبورات رنجيف منون المدير التنفيذي للمجموعة

